

粮食精选机 奥凯种机 220 (V)

产品名称	粮食精选机 奥凯种机 220 (V)
公司名称	甘肃酒泉奥凯种子机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:奥凯种机 型号:5FX-1.3A 电源电压:220 (V)
公司地址	中国 甘肃 兰州市 城关区雁滩工业城北四区12号
联系电话	86 0931 4613162

产品详情

品牌	奥凯种机	型号	5FX-1.3A
电源电压	220 (V)	外型尺寸	5212 × 1763 × 2317 (mm)
类型	清洗设备	适用对象	皆可
产品类型	全新	加工能力	1000 (kg/h)

种子精选机的工作原理是利用种子和其它夹杂物的物理机械性能的不同来进行的。本机利用以下几种特性实现分离。(1)风选主要是按重量及空气动力学特性,通过改变吸风道截面积大小得到不同气流速度而达到提升种子和精选的目的。(2)筛选是利用种子和混杂物之间在几何尺寸上的差别,通过一定规格的孔来分离杂物和瘦籽粒的。本机所用的筛片有圆孔和长孔两种。(3)筒选是按种子长度进行分离的。

working principle: it can separate seeds from other inclusions according to their different physical and mechanical performance. this machine can separate as following characteristics (1) wind selected mainly on the weight and aerodynamic characteristics, by changing the suction cross-sectional size to varying air flow rate to achieve selection of seeds and the purpose of upgrading. (2) the separator separate seeds from impurities according to the difference size of seeds and impurities through some special holes to separate good seeds from impurities and thin seeds. there are two kinds of holes (round holes or long holes) on sieves for separator.(3)the separator separate seeds through cylinder according to length of seeds.

主要用途:

该机通过筛片更换和风量调节,能对小麦、水稻、高粱、豆类、胡麻、油菜、牧草等种子及颗粒状化肥进行精选、分级,有利于机械化精量播种。

main purpose: the separator can make wheat, rice, sorghum, bean, benne,rape and grazing seeds fine clean, grade and it is good for mechanization precision planting.

